

PERMOHONAN UNTUK JAMINAN BANK-I

Kepada
UNITED OVERSEAS BANK (MALAYSIA) BHD (271809K)

Cawangan

Menurut prinsip Syariah Kafalah, sila mengeluarkan Jaminan Bank-i bagi pihak (Pemohon*):

Alamat:

memihak kepada (Penerima):

Alamat : (Penerima)

Untuk jumlah: Berkenaan dengan [nyatakan jenis Jaminan] bagi tempoh masa selama (jumlah bulan/tahun),
dari hingga .

Sebagai mengambil kira terhadap jaminan di atas, kami memberi kuasa kepada anda untuk mendebitkan No. Islamic Akaun Semasa kami untuk semua caj yang ditanggung.

Pihak Bank tidak bertanggungjawab untuk melaksanakan apa-apa permohonan atau arahan yang mungkin, pada pendapat pihak Bank, bertentangan dengan mana-mana undang-undang, peraturan, arahan, sekatan, atau permintaan mana-mana bidang kuasa, atau jika pihak Bank mengetahui atau mempunyai sebab untuk mempercayai bahawa suatu pelanggaran keselamatan, penipuan, tindakan jenayah, kesalahan atau melanggar mana-mana undang-undang atau peraturan yang telah, atau akan, dilakukan. Pihak Bank tidak perlu mendedahkan apa-apa maklumat yang timbul daripadanya kepada kami, dan pihak Bank boleh melakukan apa sahaja yang perlu untuk mematuhi undang-undang, peraturan, arahan, sekatan, atau permintaan berkenaan, DAN tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa hasil kerugian atau kerosakan yang berlaku atau dialami.

Jika apa-apa cukai barangan dan perkhidmatan atau lain-lain cukai levi kini atau selepas tarikh permohonan ini diperlukan oleh undang-undang (termasuk Akta Cukai Barangan dan Perkhidmatan 2014) yang akan dibayar berkenaan dengan apa-apa wang (termasuk fi atau komisyen yang perlu dibayar kepada pihak Bank atau ejen Bank atau apa-apa fi, komisen, kos dan perbelanjaan yang ditanggung oleh pihak Bank atau ejen Bank) cukai atau levi berkenaan hendaklah ditanggung oleh atau dicajkan kepada kami sebagai tambahan kepada semua wang lain yang perlu dibayar kepada pihak Bank.

Saya/Kami dengan ini mengesahkan bahawa saya/kami telah menerima, membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Notis Privasi yang dikeluarkan oleh United Overseas Bank (Malaysia) Bhd yang mungkin berkaitan dengan pemprosesan data peribadi saya/kami.

* Sekiranya pemohon adalah pihak ketiga, sila nyatakan nama pihak ketiga tersebut.

TANDATANGAN YANG DIBERI KUASA